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长泽和哉晋升为 MSCI 亚太区业务部总裁 

北京/上海，2021 年 3 月 1 日 –  全球领先的投资决策支持工具和服务提供商 MSCI（纽约证券交易所：

MSCI）今日宣布，MSCI 北亚区业务部总裁长泽和哉（Kazuya Nagasawa）自三月一日起晋升为亚太

区业务部总裁。长泽和哉将向 MSCI 全球业务部总裁 Alvise Munari 汇报，并常驻日本东京。 

 

长泽和哉将接替离职的亚太区业务总裁林伟杰的职务，负责 MSCI 亚太区的销售、客户关系管理和客户

服务团队。 

MSCI 全球业务部总裁 Alvise Munari 表示：“长泽先生在 MSCI 工作九年，期间推动了 MSCI 在北亚

区的业务发展。长泽先生在投资行业经验丰富，并对该地区的客户有深入的了解，我深信他将能利用这

些经验继续促进 MSCI 未来在亚太区的增长。同时，我非常感谢林伟杰先生过去三年在 MSCI 的宝贵贡

献。在他的管理及领导下，MSCI 在亚太区的运营得以提升。我们祝愿他未来的工作一切顺利。” 

长泽和哉自 2012 年起担任 MSCI 北亚区业务部总裁。在加入 MSCI 前，长泽和哉曾在高盛资产管理公

司的量化投资策略部门工作。自 2007 年起他全盘负责该部门在日本的整体工作，并出任该公司的日本

执行委员会委员。长泽和哉于 1998 年加入高盛资产管理公司前，曾在明治相互生命保险公司工作四年。

他拥有日本庆应义塾大学的工程学学士学位和机械工程硕士学位。 
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关于 MSCI 

MSCI是全球领先的投资决策支援工具和服务供应商。我们在研究、资料和技术方面拥有超过 50年的专

业知识，致力帮助客户理解及分析风险和回报的关键驱动因素，建立更有效的投资组合，从而实现更好

的投资决策。我们开发了行业领先的研究增强型解决方案，让客户洞悉并提高投资过程的透明度。如欲

了解更多信息，请浏览 www.msci.com 。 
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The information contained herein (the “Information”) may not be reproduced or redisseminated in whole or in part without prior written permission from MSCI. The 
Information may not be used to verify or correct other data, to create any derivative works, to create indexes,  risk models, or analytics, or in connection with issuing, 
offering, sponsoring, managing or marketing any securities, portfolios, financial products or other investment vehicles. Historical data and analysis should not be taken as 
an indication or guarantee of any future performance, analysis, forecast or prediction. None of the Information or MSCI index or other product or service constitutes an 
offer to buy or sell, or a promotion or recommendation of, any security, financial instrument or product or trading strategy. Further, none of the Information or any MSCI 
index is intended to constitute investment advice or a recommendation to make (or refrain from making) any kind of investment decision and may not be relied on as such. 
The Information is provided “as is” and the user of the Information assumes the entire risk of any use it may make or permit to be made of the Information. NONE OF MSCI 
INC. OR ANY OF ITS SUBSIDIARIES OR ITS OR THEIR DIRECT OR INDIRECT SUPPLIERS OR ANY THIRD PARTY INVOLVED IN MAKING OR COMPILING THE INFORMATION 
(EACH, AN “INFORMATION PROVIDER”) MAKES ANY WARRANTIES OR REPRESENTATIONS AND, TO THE MAXIMUM EXTENT PERMITTED BY LAW, EACH INFORMATION 
PROVIDER HEREBY EXPRESSLY DISCLAIMS ALL IMPLIEDWARRANTIES, INCLUDING WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. 
WITHOUT LIMITING ANY OF THE FOREGOING AND TO THE MAXIMUM EXTENT PERMITTED BY LAW, IN NO EVENT SHALL ANY OF THE INFORMATION PROVIDERS HAVE 
ANY LIABILITY REGARDING ANY OF THE INFORMATION FOR ANY DIRECT, INDIRECT, SPECIAL, PUNITIVE, CONSEQUENTIAL (INCLUDING LOST PROFITS) OR ANY OTHER 
DAMAGES EVEN IF NOTIFIED OF THE POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES. The foregoing shall not exclude or limit any liability that may not by applicable law be excluded or 
limited. Privacy notice: For information about how MSCI collects and uses personal data, please refer to our Privacy Notice at https://www.msci.com/privacy-pledge. 

mailto:maggie.xu@citigatedewerogerson.com
mailto:christine.zhang@citigatedewerogerson.com

